
Jegyzőkönyv 

amely készült, a Magyar Evezős Szövetség elnökségi üléséről 2024. október 15.-én a Magyar Sport Háza 4. 

emeleti tárgyalótermében. 

Jelenlévők: Cseh Ottó, Varga Tamás, Szántó Éva, dr. Papp Gergely, Nagy-Kapócs Anikó, Bencsik Gábor, Balogh 

Ferenc 

Nincs jelen: Vanczák Gergely, Kücsön Gyula 

Meghívottak: Szögi László, Kovács Péter, Kup Katica, Pignitzky Borbála, Ficsor László 

Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és kérte, hogy fogadják el személyét az ülés levezető elnökének, Pignitzky 

Borbálát jegyzőkönyvvezetőnek, valamint felkérte Balogh Ferencet, hogy a jegyzőkönyv hitelesítését vállalja el.  

2024/237 (10.15) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 

jóváhagyta Cseh Ottót az ülés levezető elnökének, Pignitzky Borbálát az ülés jegyzőkönyv vezetőjének, 

valamint Balogh Ferencet a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

Cseh Ottó tájékoztatja a megjelenteket az ülés napirendi pontjairól, amely az Alapszabály szerinti időpont előtt 

kiküldésre került az elnökség tagjai részére és amelyet szóban is ismertet. További napirendi ponti javaslat nem 

érkezett.   

2024/238 (10.15) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 

jóváhagyja az ülés napirendi pontjait. 

1. Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról és az előző elnökségi ülés óta elvégzett feladatokról, 
egyeztetésekről 

2. A sportoló korának megfelelő verseny-tartalmak kidolgozása minden korosztály és kategória 
(versenyzők, egyetemisták, mastersek és szabadidősök) részére a hosszútávú sportolófejlesztési 
program figyelembevételével 

3. 2025. évi MESZ verseny és rendezvénynaptár  
4. 2024. évi Héraklész támogatás maradék összegének felhasználása - tájékoztatás 
5. MESZ stratégiai feladatok figyelemmel kísérésének elnökségi tagok közötti felosztása  
6. MESZ év végi záró rendezvény időpontjának, helyszínének és programjának kijelölése 
7. MESZ Szabályzatok módosításának elfogadása 
8. Ezüstnégyes Alapítvány szabályzatának módosítása 
9. Egyebek 

- Korábbi evezősökkel interjúk 
 

1. napirendi pont: Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról 

Cseh Ottó elnök és Pignitzky Borbála főtitkár tájékoztatást ad az elnökségi határozatok végrehajtásáról, melyek 

kivétel nélkül végrehajtásra kerültek. Cseh Ottó beszámolt a legutolsó elnökségi ülés óta sorra került. 

Kiemelten tájékoztatott a szövetségi kapitányra pályázó jelöltek kiválasztási folyamatáról, amely a jelen elnökségi 

időpontjában is folyamatban van. A 14 jelölt közül 5 jelöltet választott ki a munkacsoport majd 3 személyre szűkült 

azon pályázók száma, akikkel online interjúra került sor. Ebből 2 személy az elnökségi ülést követően hazánkba 

látogat, a harmadik pályázóval a személyes egyeztetés időpontja később kerül kijelölésre. 

Vanczák Gergely és Kücsön Gyula megérkezik. 

Határozat nem készül. 

2. napirendi pont: A sportoló korának megfelelő verseny-tartalmak kidolgozása minden korosztály és 

kategória (versenyzők, egyetemisták, mastersek és szabadidősök) részére a hosszútávú 

sportolófejlesztési program figyelembevételével 

 



Szögi László fejlesztési igazgató szóban bemutatja az elnökségnek az ülést megelőzően a témában megküldött 

anyagot.  

Az elnökségi tagok véleményezik az első pontot miszerint T1-T2 korosztályban nem javasolja a versenyeket, 

hanem csak az élménysportra és a multisporta, készségfejlesztésre, evezéstechnikai fejlesztésre tenné a 

hangsúlyt. Szögi László szerint a versenyzés ezt a korosztályt különösebben nem érdekli. 

Cseh Ottó ennek ellentmond, nem tapasztalata az érdektelenséget. 

Varga Tamás szerint más sportágakban ennyi idős gyerekeknek már komoly versenyrendszer működik, 

válogatottak is vannak. Persze egyetért azzal, hogy a versenyéhséget késleltetni kell bizonyos módszerekkel.  

Szántó Éva szerint a magasabb színtű technikai minimumvizsgát is lehetne versenyrendszerben lebonyolítani., 

úgy gondolja eseményt kellene generálni belőle. Fontosnak tartja továbbá a vízitúra típusú megmozdulásokat is.  

Nagy-Kapócs Anikó Cseh Ottóval ért egyet, ezt a korosztályt is fontosnak tartja az OB-n versenyeztetni. 

Ficsor László szerint az összes korosztályt komplexen kell kezelni, nem lehet kiragadni egy korosztály problémáját. 

A stratégiai célok eléréséhez együtt kell vizsgálni őket. 

Dr. Papp Gergely véleménye szerint ezen a vonalon haladva sokkal több edzőre lesz szükség, mert minden OB 

központú. Fontos végig gondolni azt is, hogy aki nem akar OB-n indulni azzal ki fog foglalkozni? Ezenkívül a szülők 

szerepét is kiemeli, velük is meg kell értetni, nekik is el kell tudni magyarázni és el kell fogadtatni ezt a szemléletet. 

A szülők és a gyerekek is fontosnak tartják a versenyeket, az OB-n való indulást.  Fontosnak tartja további, hogy 

ifi és felnőtt váltásnál is fontos behozni programokat, hiszen ez az a korosztályi ugrás ahol a legtöbb lemorzsolódás 

fordul elő. Felnőtteknek is adna a Sport XXI-es programokhoz hasonló aktivitási lehetőségeket 

Szögi László szerint ezt szabályzatokkal lehet kezelni, motiválni a klubokat, hogy azokkal is foglalkozzanak, akik 

nem tartoznak az OB-n induló versenyzők közé. 

Cseh Ottó összefoglalja a fejlesztési igazgató javaslatait hivatkozva a kiküldött anyagra és a fent elhangzottakra.  

 

2024/239 (10.15) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 

elfogadja, hogy a 2025. évi eseményeinek a program kiírása a "sportoló korának megfelelő verseny-

tartalmak" című dokumentum iránymutatása szerint kerüljön kialakításra. 

 

3. napirendi pont: 2025. évi MESZ verseny és rendezvénynaptár  

Szögi László szóban tájékoztat, az írásban megküldött tervezetre hivatkozva. 

Szántó Éva szerint az Evezős Ergométeres OB helyszín kapcsán idén is ki kellene írni a pályázatot.  

Ficsor László szerint egyben kellene látni az egész éves szakmai koncepciót, hogy a versenynaptárt, különös 

tekintettel az OB időpontjára, meg lehessen határozni. 

2024/240 (10.15) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja a 2025. évi 

Nyílt Evezős Ergométeres Országos Bajnokság, Diákolimpia és MEFOB időpontját (2025. február 22-23). (8 

igen, 1 tartózkodás – Szántó Éva).  

Az Evezős OB időpontjának és helyének meghatározását későbbi időpontra halasztja.  

4. napirendi pont: 2024. évi Héraklész támogatás maradék összegének felhasználása – tájékoztatás 

Pignitzky Borbála főtitkár tájékoztat. Nincs határozat.  

5. napirendi pont: MESZ stratégiai feladatok figyelemmel kísérésének elnökségi tagok közötti felosztása 

Az elnökségi tagok az alábbiak szerint osztottál fel a főbb feladatokat egymás között: 

Cseh Ottó: brand építés, kommunikáció, marketing ügyek 

Varga Tamás: para evezés, beach sprint szakágak felügyelete 

Vanczák Gergely: szakmai ügyek 

Szántó Éva: sportdiplomácia, nemzetközi ügyek  

Nagy-Kapócs Anikó: tehetséggondozás, versenyen kívüli aktivitások és versenyek szakmai felügyelete 



Balogh Ferenc: egyetemi evezéssel kapcsolatos ügyek ügyvitele 

dr. Papp Gergely: egyetemi evezéssel kapcsolatos ügyek ügyvitele, szabályzatok elkészítésének és 

felülvizsgálatának figyelemmel kísérése, szakmai segítségnyújtás. Létesítményekkel, eszközökkel kapcsolatos 

ügyek felügyelete 

Bencsik Gábor: egyetemi evezéssel kapcsolatos ügyek ügyvitele, szabályzatok elkészítésének és 

felülvizsgálatának figyelemmel kísérése. Létesítményekkel, eszközökkel kapcsolatos ügyek felügyelete 

Kücsön Gyula: szabadidős evezéssel kapcsolatos ügyvitel 

Nincs határozat 

6. napirendi pont: MESZ év végi záró rendezvény időpontjának, helyszínének és programjának kijelölése 

Cseh Ottó és Pignitzky Borbála tájékoztat az elképzelésekről. Az esemény időpontja 2025. január 10, helyszíne a 

Millennium háza lenne. Az elnökség költségvetés ismeretében a későbbiekben dönt az esemény részleteiről. 

Nincs határozat 

7. napirendi pont: MESZ Szabályzatok módosításának elfogadása 

Pignitzky Borbála tájékoztat a leltár szabályzat módosításáról. A módosítási javaslat az elnökségi ülést 

megelőzően kiküldésre került. 

dr. Pap Gergely észrevételezett néhány dolgot a dokumentumban és felajánlotta, hogy véleményezi. 

A szabályzat módosításának elfogadása halasztásra került.  

Nincs határozat.  

8. napirendi pont: Ezüstnégyes Alapítvány szabályzatának módosítása 

Szögi László tájékoztatót adott a program módosítási javaslataival kapcsolatban, amely az ülést megelőzően írásba 

kiküldésre került. Az ismertetett program hosszú vitát váltott ki az elnökségi tagok között. 

Többen javasolták, hogy ne határozzon az elnökség a program módosításáról, dolgozzanak még rajta, hogy olyan 

program készüljön el és kerüljön elfogadásra, amely teljes mértékben a stratégiai célokat szolgálja.  

Cseh Ottó javasolja, hogy a jelenlegi 6 támogatott sportoló közül, 4 -nek javasolják a 30 napos felmondást mert 

2024-ben nem teljesítették az eredményességi elvárásokat. 

2024/241 (10.15) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 

támogatja, hogy az Ezüstnégyes Alapítvány 4 jelenlegi ösztöndíjasának (Csizmadia Ádám, Koncsik 

Dominik, Zsíros Janka és Pálmai Ágoston) a szerződésben foglalt lehetőségeket figyelembe véve 30 napos 

felmondási idővel mondja fel a szerződést hivatkozva 2024. évi nemzetközi eredménytelenségükre.   

További hozzászólás hiányában az ülés berekesztésre került. 

 

 


